Al Ehsan Award 2020



نحن فخورون ومتحمسون للغاية لإبلاغكم أن عيادة دافيتا الخبر قد احرزت جائزة "الإحسان للتميز لعام 2020" كونها أفضل عيادة لغسيل الكلى في المملكة العربية السعودية لاحرازها أعلى نسبة رضا المرضى.

DaVita Al Khobar has won the "Al Ehsan Award 2020" and has been recognised as the best dialysis clinic with the highest patient satisfaction scores in the entire Kingdom of Saudi Arabia.

"جائزة الإحسان" هو برنامج تحت مظلة وزارة الصحة السعودية لتقييم الجودة المقدمة للمرضى في المملكة. وتهدف لتكريم العيادات والمستشفيات الصحية سنويا الحاصلة على أعلى معدل رضى مرضى.

The Al Ehsan Award is an initiative led by the Ministry of Health to evaluate patient satisfaction and motivate improvement in patient experience among healthcare service providers across the Kingdom.

الهدف من هذه الجائزة هو تحفيز جميع مقدمي الخدمات في تحسين أدائهم والخدمات المقدمة لمرضاهم في جميع أنحاء المملكة وقد تم الاعتراف بتفانيكم وعملكم الجاد في رعاية مرضانا بين جميع المستشفيات والعيادات في المملكة.

This recognition is a testimony to the collective commitment and efforts towards looking after our patients and becoming the Provider of Choice with your Head, Heart and Hands.